

# REACH ROTES



# 电动大容量移液器 Electronic large volume pipettes:

### 产品特性

- 重量: 190g
- 移液速度:10秒内移取50ml液体
- ₩ 适用于量程范围0.1至200ml 的玻 璃及塑料移液管
- 液管),无需充电
- 电池: 镍氢电池2.4V、700 mAh

#### SPECIFICATIONS

- Weight:190 g
- Operating abd charging temperature +10°Cto +35°C
- Pipetting speed: 50ml in less than 10seconds
- For glass and plastic piprttes from 0.1 to 200ml
- Approx. eight hours of continuours, pipetting (with a 10ml pipette)
- Without recharging
- Battery pack:NiMh battery 2.4V/700mah



### Recharging -indicator (LED)

#### 电池仓盖

Battery compartment cover

移液模式选择按钮 (重力排液、马达吹出排液)

Mode selection (gravity-delivery/blow-out)

#### 马达速度调节

Variable motor speed







#### 直接排出液体蒸气防止侵蚀,确保更长的使用寿命。

Direct exhaust of liquid vapors protects against corrosion to ensure long instrument life.

移液管接头可紧紧抓住量程范围0.1至200ml 的移液管.助吸 器内部的安全阀及0.2um的疏水膜对防止液体吸入仪器内部 起到双重保护的作用

Pipettes from 0.1 to 200 ml.the safety valve and 0.2 um hydrophobic membrane filter provide double protection against fluid penetration.

# 使用及操作/operating:

### 部置 comfortable:

符合人体工程学的把手、完美的平衡设计、仅重190g - 即使长时间操作亦无疲劳感 Ergonomic handgrip, weight only 190g, perfectly balanced design - for fatigue-free pipetting even in prolonged

# 灵敏 single-handed operation:

使用该电动移液管助吸器时,用户只需调节2个移液控制键的力度即可完成移液速度的连续设定。同时,用户可通过拨动速度调节转轮选 择最佳马达速度,使得小量程移液管的操作控制更加灵敏。

With pipette controller, you have continuously variable speed control using just two buttons. In addition, you can select your prefer-red maximum motor speed to improve sensitivity and control with low-volume pipettes.

### 吸液强大、安静 powerful and quiet:

使用最大的马达速度,50 ml 的移液管可在10秒内完成吸液。这就是速度!马达和活塞工作时非常安静,且少有震动。使用时间越长,越 能体会这一优点。

At maximum motor speed, a 50 ml pipette is filled in less than 10 se-conds. Now that's fast! Motor and pump operate quietly and with verylow vibration. The longer you use it, the more you will appreciate it.

## 先进的充电功能 advanced charging:

智能充电设计能防止镍氢电池的过度充电,有效减少电池记忆效应(由于不完全放电再充电造成的电池容量降低)。若电池电量低,闪烁 的LED灯设定提醒设备需要充电。充电时间为4个小时。之后,充电器自动切换至脉冲长期充电模式。即使在充电模式下,助吸器亦可照

The intelligent battery charger prevents overcharging of the NiMH battery. It effectively reduces the lazy-batteryeffect (shortened operating time due to premature recharging).

No need to worry about having enough battery power left to finish your series. A flashing LED light will alert you approx, two hours in advance.

# 收纳方便 tidy storage:

可将助吸器倒置于实验台上。或将其放置于壁挂架上,以节省空间。

Keep your instrument within reach by placing it inverted on your lab bench. Or store it in the wall support, saving space.

# 四种颜色 four colors:

含四种颜色可选,个性化你的移液管助吸器。 Select from four colors to individualize your pipette controller.





订货信息-Order information:

产品货号/Cat.No.	产品编号/Part No.	颜色/Colour
8011160	TEL01	Dark bule
8011161	TEL02	Magenta
8011163	TEL03	Dark Green
8011164	TEL04	Gray